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Zápisnica 

zo 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko, konaného dňa 

14.marca 2025 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Návrh programu rokovania predložený starostom obce: 

 

Program rokovania obecného zastupiteľstva: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie návrhu programu zasadnutia 

4. Schválenie dotácie pre OFK Ovčiarsko 

5. Schválenie zadania pre Územný plán Obce Ovčiarsko 

6. Schválenie daru od poslancov obecného zastupiteľstva a starostu obce na 

ozvučenie kostola 

7. Rôzne 

8. Interpelácie poslancov 

9. Záver 

 

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 

 

Rokovanie zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko otvoril o 17:00 hod. starosta 

obce Ovčiarsko Ervín Schmieger. Privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných 

prítomných. 

 

K bodu 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starosta obce určila za zapisovateľa Ing. Soňu Belákovú a za overovateľov zápisnice Ing. 

Jaroslava Horčíka a Tomáša Hrošovského. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov OZ o hlasovanie. 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie: 

 

a) určenie zapisovateľa – Ing. Soňa Beláková 

b) určenie overovateľov zápisnice – Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš Hrošovský 

 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 
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Ospravedlnení poslanci (menovite)     1 poslanec – Ľuboš Ballay 

 

Hlasovali za (menovite)       6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš  

   Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite)       0 poslancov 

 

Zdržali sa (menovite)         0 poslancov 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu 3 – Schválenie návrhu programu zasadnutia 

 

Starosta obce oboznámil poslancov obecného zastupiteľstva s návrhom programu zasadnutia. 

Keďže nikto s poslancov OZ nepredniesol žiadnu pripomienku, starosta obce predniesol 

návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje: 

 

Navrhnutý program 16. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Ovčiarsko. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     1 poslanec – Ľuboš Ballay 

 

Hlasovali za (menovite)       6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš  

   Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite)       0 poslancov 

 

Zdržali sa (menovite)         0 poslancov 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

 

K bodu č. 4 – Schválenie dotácie pre OFK Ovčiarsko na rok 2025 

 

Starosta obce otvoril bod rokovania k schváleniu dotácie pre OFK Ovčiarsko na prvý polrok 

2025 celkovo vo výške 3 000,-  € a jej zaslanie na účet OFK Ovčiarsko. Výška dotácia bude 

so súhlasom poslancov OZ ponížená o čiastku 100,- EUR, za ktoré bolo starostom obce 

zakúpené hnojivo na trávnik na miestnom ihrisku. 

V diskusii k tomuto bodu prvý vystúpil poslanec Ing. Palko s otázkou na momentálny stav 

v OFK. Starosta obce poprosil o odpoveď nové vedenie  -štatutára OFK Bc. Jozefa Haska, 

aby objasnil situáciu ohľadom bankového účtu.  Presun dotácie bol podmienený založením 

nového bankového účtu pre OFK. Bc. Jozef Hasko upresnil, že nový bankový účet ešte nie je, 

nakoľko ešte nie je ukončené schválenie zmeny štatutára na Ministerstve vnútra. 

Poslanci skonštatovali, že presun peňazí sa môže uskutočniť až na nový účet, kde bude mať 

prístup iba nový štatutár OFK Bc. Jozef Hasko. Poslanec Tomáš Hrošovský položil otázku, 
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prečo sa neposiela naraz celá suma, na čo mu starosta s p. Haskom vysvetlili, že podľa 

Zmluvy o poskytnutí dotácie sa posiela dotácia na dvakrát v prvom a druhom polroku. Tiež sa 

dohodlo, že faktúry sa do doby zmeny účtu budú uhrádzať z dotácie prostredníctvom 

obecného úradu.  

Výška dotácie pre OFK už bola na decembrovom zasadnutí v rozpočte schválená a presun 

bude prebiehať v zmysle Zmluvy. 

Poslanec Ing. Palko požiadal p. Haska o informáciu k situácii v OFK – či bude mužstvo 

mužov schopné fungovať a či je dostatok hráčov na odohratie druhej časti sezóny. 

Bc. Hasko: - súťaž sa začína o dva týždne (prvé súťažné zápasy s Divinou a Rašovom), za 

mužov zatiaľ trénuje dostatok hráčov a cieľom bude udržať sa v II. triede. Mládež a deti 

fungujú bez problémov. 

17:30 prišiel hl. kontrolór p. Lamoš. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie.  

 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko schvaľuje: 

 

a) dotáciu pre OFK Ovčiarsko na rok 2025 

b) presun prostriedkov zo schválenej dotácie na 1.polrok 2025 na účet OFK Ovčiarsko 

v sume 2 900€ + použitie sumy 100 € na nákup trávnikového hnojiva . 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     1 poslanec – Ľuboš Ballay 

 

Hlasovali za (menovite)       6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš  

   Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite)       0 poslancov 

 

Zdržali sa (menovite)         0 poslancov 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 5 – Schválenie zadania pre územný plán Obce Ovčiarsko 

 

Starosta obce vysvetlil podklady k zadaniu ÚP obce Ovčiarsko, ktoré boli poslancom zaslané 

vopred mailom. V podkladoch boli zapracované pripomienky štátnych orgánov, upozornil na 

zmeny z dôvodov zosuvových a ochranných pásiem (plyn, elektrina, Malá Fatra, diaľničný 

tunel).  

Tomáš Hrošovský – dotaz ohľadom hladiny hluku, čo by sa stalo, ak by sa namerala zvýšená 

hladina, kto je zodpovedný za vybudovanie protihlukových stien.  

Ku stavbám sa vyjadruje aj NDS a zodpovedný je zhotoviteľ. 

Starosta popri tom informoval aj o obmedzeniach spojených s natáčaním filmu koncom 

marca. 
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Ing. J. Horčík sa pýtal na skládky na území obce, ktoré sa spomínajú v zaslaných podkladoch 

– ide o pôvodné skládky, ktoré sú a boli na území obce v čase tvorby ÚP a štátne orgány sa 

musia k nim vyjadriť. Požiadavky môže obec zadávať až na základe ÚP. 

Ing. P. Palko, PhD. – otázka kto sa už vyjadroval  k ÚP, keď je tam písané, že neboli námietky 

zo strany verejnosti. Starosta vysvetlil, že zatiaľ sa vyjadroval iba štát a verejnosť (obec 

a občania Ovčiarska) ešte do ÚP nezasahovali. 

Bc. Hasko – či sa mení ochranné pásmo družstva – zruší sa – jeho nefunkčné časti, v riešení je 

cesta, jej rozšírenie, bytová výstavba a ľahký priemysel. Pri schvaľovaní ÚP sa musí dbať aj 

na infraštruktúru – cesty, odvodnenie.... Ak sa zadanie ÚP schváli, cez p. Buriana sa dá 

spracovať. Súhlas štátnych orgánov je na 1,5 roka. 

Bc. Hasko požaduje oboznámenie vlastníkov pozemkov s námietkami a grafické vyhotovenie 

vyvesené na úradnej tabuli a starosta informoval, že zadanie nastavili poslanci, použilo sa 

predchádzajúce zadanie po pani Ninisovej s malými pripomienkami. 

Starosta prečítal návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov obecného zastupiteľstva 

o hlasovanie. 

 

1) Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko konštatuje, že: 

a) Zadanie pre územný plán Obce Ovčiarsko bolo po dobu viac ako 30 dní 

zverejnené spôsobom v mieste obvyklým a prerokované s orgánmi štátnej správy, 

samosprávy, právnickými a fyzickými osobami v súlade s § 20 stavebného zákona. 

b) Akceptované pripomienky dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy a 

právnických osôb sú zapracované v zadaní pre Územný plán obce Ovčiarsko, resp. 

bude sa k nim prihliadať v rámci spracovania Návrhu územnoplánovacej 

dokumentácie a následných stupňov projektovej dokumentácie. 

c) Zo strany verejnosti neboli uplatnené žiadne pripomienky k Zadaniu pre 

Územný plán Obce Ovčiarsko. 

d) Regionálny úrad pre územné plánovanie a výstavbu v Žiline posúdil 

dopracované zadanie pre Územný plán Obce Ovčiarsko a vydal k nemu súhlasné 

stanovisko podľa §20 ods. 5) stavebného zákona listom č. 04319/2025-18.1.1. zo dňa 

31.01.2025 s odporúčaním Obecnému zastupiteľstvu v Ovčiarsku schváliť predmetné 

zadanie. 

 

 

2) Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko súhlasí: 

a) S vyhodnotením pripomienok dotknutých orgánov štátnej správy, samosprávy a 

právnických osôb k návrhu zadania pre Územný plán Obce Ovčiarsko. 

 

3) Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko schvaľuje: 

 

a) Zadanie pre Územný plán Obce Ovčiarsko podľa ustanovenia § 20 ods. 7) 

písm. c) stavebného zákona. 
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Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     1 poslanec – Ľuboš Ballay 

 

Hlasovali za (menovite)       5 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš  

   Hrošovský, Karol Perrot 

Proti (menovite)       0 poslancov 

 

Zdržali sa (menovite)         1 poslanec  - Ing. Peter Palko, PhD., 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu č. 6 – Schválenie daru od poslancov OZ a starostu na ozvučenie kostola 

 

Starosta obce predniesol návrh na použitie daru poslancov OZ a starostu obce v celkovej 

výške 1 000,- € na ozvučenie kostola a peniaze, ktoré boli na to vyčlenené v rozpočte a týmto 

sa ušetria, by boli presunuté na dokončenie dlažby v suteréne kostola. 

Tiež starosta navrhol, aby sa výťažky z akcií FAŠIANGY a PLES použili na kúpu dvojpípy 

pre akcie obce a OFK a futbalových dresov pre kategóriu detí. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie. 

 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko schvaľuje: 

Dar od poslancov obecného zastupiteľstva a  starostu obce na spolufinancovanie ozvučenia 

kostola vo výške 1 000 €. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     1 poslanec – Ľuboš Ballay 

 

Hlasovali za (menovite)       6 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš  

   Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

Proti (menovite)       0 poslancov 

 

Zdržali sa (menovite)         0 poslancov 

 

 

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 
 

18:20 prišiel poslanec Ľ. Ballay. 
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K bodu č. 7 – Rôzne: 

 

1. OTÁZKY OBČANOV: 

P. Klimo Radoslav – otázka ohľadom územného plánu – porovnanie nového a starého ÚP, 

rozlíšiť ktorý je ktorý. Informoval sa o stave svojej žiadosti aby jeho parcela č. 376/1 bola 

zaradená do nového ÚP. 

Starosta s hl. kontrolórom p. Lamošom odpovedali, že ÚP je zverejnený na webe obce 

(verzie už od roku 2005 + návrhy k novému ÚP)  , p. Lamoš všetko ukázal aj na 

notebooku, starosta dal ÚP k nahliadnutiu skicu ÚP aj v tlačenej podobe z roku 2016, 

z ktorej súčasný plán vychádza.  

Starosta upozornil p. Klima, že žiadosť bola k ÚP priložená, ale zaradenie jeho pozemkov 

je podmienené prístupovou cestou s určenými parametrami a problémom môže byť aj 

potok, resp. jeho ochranné pásmo (2 x 4m). Prvotné zadanie bolo v roku 2022, kedy ešte 

žiadosť p. Klima nebola zahrnutá, bola dodatočne doložená až v roku 2023, keďže bola 

podaná až v tomto roku. 

Ďalej sa p. Klimo informoval o zámere výstavby na svojich pozemkoch a pýtal sa, pokiaľ 

sa plánuje rozsah intravilánu – odp. Po ochranné pásmo tunela. Starosta upozornil na 

zosuvové pásmo v danej lokalite a s tým spojenú potrebu vykonania sanačných opatrení 

ako je prerezanie svahu a výstavba oporných múrov. Regulácia potoka bude určená 

vyjadrením príslušných štátnych orgánov. 

2. Deň Zeme: 

     Starosta navrhol konanie Dňa Zeme spojené s upratovaním obce a miestneho cintorína na 

dátum 26.04.2025, objednaný je veľkokapacitný kontajner. 

3. Hody: 

     Budú sa konať 14.06.2025, starosta poprosil poslancov o návrhy, čo sa týka ceny za 

prenájom stánkov na predaj nápojov a občerstvenia. Výnos zo stánkov by mal zaplatiť kapelu 

(návrh starostu  - za bar 800-1 000 €, stánky OFK a OZ po 200€),  T. Hrošovský poznamenal, 

že najskôr treba zistiť, kto bude stánky prevádzkovať a ak by bol záujem od niekoho cudzieho 

– vyššia suma, jeho návrh za bar je 1 000 €). Tiež starosta požiadal o návrh na kapelu, pokiaľ 

by chceli zmeniť, starosta môže osloviť kapelu Bonita, ktorá hrala aj na plese a má široký 

repertoár pre všetky vekové skupiny – cena cca 1 300€. 

Bc. Hasko uviedol, že podľa neho sa hody zabezpečujú neskoro a stánky od kolotočov  by 

mali tiež platiť poplatok. Podľa neho by sa mal zmeniť aj počiatočný program, niečo iné 

namiesto vystúpenia MŠ a ZŠ. Ostatní poslanci a starosta sú za ponechanie vystúpenia 

miestnych detí. 

P. R. Klimo pripomenul, že sa má pozerať najmä na zábavu a spokojnosť občanov. Ponúkol 

príspevok na hody od firmy KSK Building vo výške 300€, čím by sa mohla znížiť cena za 

stánky (za bar na 700€ a OZ po 200€). 

4. Oplotenie cintorína: 

     Starosta navrhol použitie časti materiálu zaobstaraného na oplotenie futbalového ihriska 

a dokúpi sa bránka – zabezpečí starosta + časť poslancov. 
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5. Oplotenie futbalového ihriska: 

     Starosta oslovil p. Haska, ako štatutára OFK,  aby čo najskôr určil termín začiatku prác na 

oplotenie futbalového ihriska. Hlavný kontrolór p. Lamoš opakovane po dlhšej komunikácii 

oslovil Bc. Haska, aby určil konkrétny termín začatia oplocovania ihriska, ale neuspel, zatiaľ 

termín určený nebol. 

Bc. Hasko  dal požiadavku na rozhrnutie hliny, zabezpečí starosta.  

T. Hrošovský sa pýtal na prívod pitnej vody na futbalové ihrisko – do multifunkčnej budovy – 

starosta – vecné bremeno ide popri múre a SEVAK urobí prípojku aj pre p. Adamčíka, čaká sa 

ešte na povolenie od životného prostredia.  

6. OTÁZKY POSLANCOV A OBYVATEĽOV: 

P. Vorčák – chcel vedieť aká je súčasná situácia v OFK, odpovedal Bc. Hasko – z pôvodného 

vedenia ostal p. Galbavý, ktorý sa chce na najbližšej schôdzi postu vzdať. Spíše sa majetok. P. 

Vorčák sa opýtal, čo sa teda prebralo od bývalého vedenia a p. Hasko odpovedal, že cca 70% 

vecí, ktoré on nevie presne naceniť. Dotácia od obce bola vyčerpaná a odsúhlasená, peniaze 

vyzbierané od rodičov sa použili na vyplatenie trénerov a nezostali žiadne oficiálne dlhy. Na 

účte by mal byť zostatok 1 004,-€. 

Starosta skutočne prevzaté veci zosumarizoval – okrem lôpt, oblečenia a pomôcok ide 

o nasledovný materiál: 

2 ks stany rozmeru 3x3m, 1 ks ponorné čerpadlo, 1 ks WAP Kärcher, 2 ks predlžovačky, 1 ks 

hadica, 18 ks uteráky, 13 ks taniere a upozornil, že hodnota prebratých vecí nie je ani 1 000 €. 

Starosta s vedením prevzali skutkový stav za obdobie 2020 – 2024 a skonštatovali, že je 

veľmi smutné, že za celú dobu sa našlo iba toto, keďže OFK Ovčiarsko každoročne 

disponovalo nemalými finančnými prostriedkami.  

Nové vedenie má snahu a hľadá spôsob ako pokračovať v činnosti. 

P. Vorčák požaduje uzatvorenie konečného stavu a spísanie v zápisnici. 

P. Hulej – otázka ohľadom informácií z informačného systému KIS, chcel by komplexný 

prehľad. Odpoveď: za OFK KIS spravuje p. Hazda a funguje pre deti a mládež. 

P. Klimo sa ešte ubezpečil, že v zápisnici bude uvedené, že sa prejednávala jeho parcela 

a žiadosť o jej zaradenie do ÚP obce. 

Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie. 

Obecné zastupiteľstvo Obce Ovčiarsko berie na vedomie: 

informácie starostu obce Ovčiarsko. 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 7 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     0 poslancov –  

 

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov   –   Ľuboš Ballay ,Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  

  Ing. Jaroslav Horčík,  Tomáš Hrošovský,  

  Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 
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proti (menovite):                                   0 poslancov    –  

 zdržali sa (menovite):                           0  poslancov    –    

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 8 – Interpelácie poslancov: 

Bc. Hasko položil otázky ohľadom dočasnej skládky materiálu z prieskumnej šachty 

diaľnice,či je už povolená zmena dočasnej skládky na trvalú – odpoveď starosta  - dočasné 

úložisko bolo doplnkom č.4 prekvalifikované na trvalé, čo umožňuje územie použiť na 

výstavbu. 

Bc. Hasko položil viacero otázok:  

- spýtal sa na množstvo hliny u p. Pavľaka, starosta upresnil, že sa jedná o zeminu pri 

výkope pivnice, na ktorú bolo vydané povolenie na drobnú stavbu;  

- informoval sa ako to je s výsadbou stromčekov po vyťažení –– vysadené boli hneď po 

výrube ešte v tom istom roku a v splnomocnení obce ich prebrali LESY SR  ; 

- stav budovy na bývalom družstve – čaká sa na stanovisko MIRRI; 

- požiadavka na obecný facebook – prečo je na súkromnom účte prezentácia obce  - 

starosta odpovedal, že v tom nevidí problém, aj tak by účet spravoval on sám a akcie sa  

realizujú spoločne, obec nemá žiadnu licencovanú stránku; 

- ako je to so zverejňovaním súkromnej inzercie na stránke obce – nezverejňuje sa 

súkromný predaj, zverejnila iba, že v obci prebieha predaj pozemkov, ž čoho získala za 1 

€ parcelu č. 244/76 o výmere 556 m2 za účelom sociálneho rozvoja; 

- stav vlastníctva cesty  - Slnečná stráň – je v obecnom vlastníctve okrem vrchnej časti kde 

je zabezpečené právo prechodu.  

                                   - cesta Zelená stráň – potvrdzovala sa prekládka optiky a potom by 

malo byť vydané povolenie na cestu; 

 -   prečo nie je plán zastupiteľstiev – na čo starosta odpovedal, že sa zvolávajú podľa zákona 

a nad rámec keď sú potrebné a vyzval p. Haska, že v prípade aj jeho návrhov alebo návrhov 

ostatných poslancov na častejšie zasadania budú zvolané, nemá s tým problém, čo už p. 

Hasko nekomentoval; 

 - informácia pre občanov ohľadom čerpania dovolenky - starosta: odpovedal, že 5 rokov 

nechal nevyčerpanú dovolenku prepadnúť v prospech obce a tento rok po zistení stavu v OFK 

a narábania s financiami u bývalého vedenia OFK sa rozhodol priamo a účelovo financiami 

z preplatenej dovolenky prispieť sumami 500 € z min. roka na ozvučenie kostola, 380 €  na 

detské športové súpravy a 450 € na zimnú prípravu celej mládeže (tréningy na umelej tráve). 

Upresnil, že počas jeho celého funkčného obdobia  už od roku 2018 až do dnes vykonáva 

zimnú údržbu obce a všetky zemné práce v obci bezodplatne, čo tiež predstavuje veľké 

úspory obecných financií. 

Ing. Horčík upozornil Bc. Haska, že ako poslanec by mal s občanmi v tomto duchu na otázky 

odpovedať a skutočnosti im vysvetliť.   

 

T. Hrošovský pýtal sa na kosenie obce – zabezpečí zamestnanec obce Ľuboš Zelník, kosenie 

cintorína aj  brigádne. 

P. Palko – osvetlenie vianočného stromčeka – či sa dá dole – áno. 
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Starosta obce predniesol návrh uznesenia a požiadal prítomných poslancov o hlasovanie. 

Obecné zastupiteľstvo obce Ovčiarsko berie na vedomie: 

interpelácie poslancov OZ obce Ovčiarsko 

Hlasovanie: 

Prítomní poslanci (menovite) 7 poslancov – Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko, Ing. Jaroslav Horčík, Tomáš        

Hrošovský, Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

 

Ospravedlnení poslanci (menovite)     0 poslancov –  

 

Hlasovali za (menovite):                       7 poslancov   –   Ľuboš Ballay ,Juraj Čillík, Bc. Jozef Hasko,  

  Ing. Jaroslav Horčík,  Tomáš Hrošovský,  

  Ing. Peter Palko, PhD., Karol Perrot 

                   

proti (menovite):                                   0 poslancov    –  

 zdržali sa (menovite):                           0  poslancov    –    

Starosta obce Ervín Schmieger konštatoval, že uznesenie bolo prijaté. 

 

K bodu č. 9 – Záver 

 Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie obecného 

zastupiteľstva o 20:00 hod. 

 

V Ovčiarsku dňa 14.03.2025 

 

Zapísala: Ing. Soňa Beláková 

 

 

 

Ervín Schmieger 

starosta obce   

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Jaroslav Horčík ...................................................................................... 

 

 

Tomáš Hrošovský............................................................................................ 


